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Kadıköy Merkez Nazım İmar Planı katılım çalışmaları kapsamında Opera Onur Çarşısı

kullanıcıları ile birebir görüşme gerçekleştirilmiştir. Kadıköy Merkez katılım süreci,

yapılan ve planlanan saha etkinlikleri, plan içeriği ve hedeflenenler anlatılmıştır.

Çalışanların çoğunlukla Kadıköy dışından çalışmaya geldiği ve genellikle Kadıköy

Merkez’i bir ulaşım bağlantı noktası olarak kullandığı öğrenilmiştir.

Bahariye Caddesi’nin kimliğine uygun şekilde yeniden düzenlenmesi gerekliliği

vurgulanmıştır. Yerel belediye tarafından sağlanan temizlik hizmetlerinin yetersiz

kaldığı belirtilmiştir. Kadıköy Merkez’de gece ve gündüz farklı kullanıcı profilleri

olduğundan farklı temizlik ve yerel hizmet stratejilerinin geliştirilmesi gerektiği

vurgulanmıştır.

Yürüyüş, protesto gibi etkinlikler olduğunda ulaşımın çok kısıtlandığı ve ticari olarak

zarar görüldüğü ifade edilmiştir. Söğütlüçeşme alt geçidinde yaya ve hayvan

güvenliğinin olmadığı vurgulanmıştır.
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Opera Onur Çarşısı’nın kendine ait otoparkı olmasına rağmen yetersiz kaldığı ifade

edilerek yol üstünde indirme - bindirme yapıldığı ve trafik sıkışıklığı yarattığı

belirtilmiştir. Bu sebeple Bahariye Caddesi üzerinde düzenlenecek indirme - bindirme

cepleri ihtiyacı olduğu vurgulanmıştır. Kentsel temizlik için kullanılan kimyevi

maddelerin tramvay raylarında birikmesi sebebiyle birçok motosikletin kaza yaşadığı

belirtilmiştir.

Opera Onur Çarşısı’nın görünürlüğünün azaldığı ve artan alışveriş merkezleri ile

kullanıcı sayısının düştüğü ifade edilmiştir. Düğün, mezuniyet gibi etkinliklerin

yoğunlaştığı zamanlar kullanıcı sayısının da arttığı ifade edilmiştir.


